

## Beredningsgruppen den 3 mars 2020

---

### Tid & plats:

tisdag 3 mars2020  
Lokal Norrskogen, STORSTHLM

### Närvarande ledamöter:

Christina Berglind  
Olle Hjerne  
Joakim Lücke  
Birgitta Held-Paulie  
Jakob Walve

Länsstyrelsen i Stockholms län  
Svensk Kärnbränslehantering AB  
Stockholm Vatten och Avfall  
Nacka kommun  
Miljöanalysfunktionen SKVVF, DEEP Stockholms  
universitet

### Frånvarande ledamöter:

Carl Rolff  
Katarina Forslöw  
Sara Villner

Östersjöcentrum, Stockholms Universitet  
Stockholm stads miljöförvaltning  
Käppalaförbundet

### Kansliet

Frida Eik Öhman förbundssekreterare SKVVF

### Sekreterare

  
Olle Hjerne

### Justerare

  
Christina Berglind

  
Frida Eik Öhman

# PROTOKOLL

- § 1** **Sammanträdet öppnas. Ordförande, sekreterare, justering av dagens protokoll samt godkännande av att dagens protokoll får läggas ut på hemsidan**  
Förbundssekreteraren öppnar mötet och hälsar välkommen. Till ordförande väljs Frida Eik Öhman. Till sekreterare väljs Olle Hjerne. Till justerare av protokoll väljs Christina Berglind och Frida Eik Öhman.
- § 2** **Godkännande av föredragningslistan**  
Föredragningslistan godkändes
- § 3** **Tidigare protokoll**  
- Beredningsgrupp 15/1-2020  
- Styrelsen 7/2-2020  
Läggs till handlingarna
- § 4** **Workshop med styrelsen 7/2**  
Presentationer från workshopen och punktvisa minnesanteckningar har skickats ut. Workshopen utvärderades och bedömdes som lyckad och många intressanta åsikter lyftes. Beredningsgruppen rekommenderar styrelsen att utifrån det som kom upp på workshopen fundera på hur vi går vidare med tex:  
\* Hur mycket fokus ska förbundet lägga på åtgärdsunderlag?  
\* I vilken form ska detta arbete i så fall ske (plattform för samarbete/katalysator/skapa lokala arbetsgrupper, etc)?  
\* Vad har styrelsen för behov av vidareutbildning/information om vattenvårdsfrågor?  
\* Vill ni ha ytterligare information/föreläsning om vattendirektivet: miljökvalitetsnormer, statusklassning och åtgärdsprogram (Frida rekar föreläsare)?  
\* Har styrelsen några önskemål om innehåll i höstens kontaktombudsmöte?  
\* Vill styrelsen ha input från medlemmarna om något särskilt på kontaktombudsmötet?
- § 5** Handlingsplan  
Arbetsgruppen inväntar indikation om inriktning från styrelsen utifrån (§4)
- § 6** **Svealandskustdagen 3 juni (Saturnus konferens bokad 9-15?)**  
Preliminär lista på talare finns (bilaga...). Ytterligare förslag diskuterades. Jakob kollar med moderator och 1-2 ytterligare föreläsare (Östersjöperspektiv respektive fisk-vegetation i skärgården). Frida kollar inledningstalare.  
Programmet spikas senast 24/3 och skickas ut snarast.
- § 7** Ny representation i beredningsgrupp  
Frida Skagerberg (Norrtälje kommun) har tackat ja.  
Frida kollar efter kommunrepresentant från Sörmland

OH OB FO

**§ 8****Projekt**

**SIKO:** Beredningsgruppen föreslår att förbundet hakar på SIKOs skärgårdsturné genom att trycka upp en roll-up och distribuera årsrapporten.

**Fiskar i Stockholms skärgård:** Komer tryckas. Klar innan sommaren.

**§ 9****Övriga frågor**

Förslag på datum för höstens kontaktombudsmöte är Tors 16 okt

Nya hemsidan har smyglanserats och kan nu korrekturläsas

**§ 10****Nästa möte**

Extra möte 11 juni 12:00-14:00 på länsstyrelsen (lokal Rival) med bla utvärdering av Svealandskustdagen

Nästa ordinarie möte 25 aug

OH CB F.CQ